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Metzger Gyula, Németh Ferenc, Sólyom Jöran, Székely Antal, Túri 
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Meghívottak: a mellékelt jelenléti ív szerint 

 

Papp Péter elnök köszöntötte a megjelenteket. A bizottság ülését 16 órakor 11 perckor megnyitotta. 

Megállapította, hogy a bizottság határozatképes, mert a 9 fő bizottsági tagból 9 fő jelen volt, majd 

ismertette az ülés napirendi pontjait.  

Kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért Papp Péter elnök kérte a bizottság tagjait, 

szavazzanak a napirendi pontokról.  

 

A bizottság a napirendet nyílt szavazással, 9 fő bizottsági tag részvételével, 9 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Pénzügyi Bizottsága 

88/2015. (IV.27.) PB határozata 

a napirendről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága a 2015. április 27-ei 

ülésén az alábbi napirendi pontokat tárgyalja:  

1. A Képviselő-testület 2015. április 28-ai ülése előterjesztéseinek megvitatása 

- Tájékoztató a két ülés között történt fontosabb eseményekről, a hozott döntésekről, jelentés a lejárt 

határidejű határozatok végrehajtásáról 

- A Létesítményeket Üzemeltető Közhasznú Nonprofit Kft. gazdálkodási stratégiája  

- Éves ellenőrzési jelentés a 2014. évi ellenőrzési terv teljesítéséről 

- Felső-telepi kiskertek megvásárlásának aktuális helyzetképe  

- Döntés „Hitelfelvétel a Krajnyik Akác András Sportcsarnok fejlesztésének részleges finanszírozása 

céljából” tárgyú közbeszerzési eljárás megindításáról 

- Döntés a Hajléktalan szálló tetőszerkezetének megerősítéséről 

- Pályázat benyújtása a 21/2015. (IV.17.) MvM rendelete szerinti pályázati felhívásra az 

Önkormányzati Szociális Szolgálat alapfeladatainak ellátásához szükséges terepjáró és kisbusz  

beszerzése érdekében 
- Oroszlány, Népek barátsága utca 45. fszt. 1., és Népek barátsága utca 47. fszt. 2. szám alatti orvosi 

rendelőként működő ingatlanok megvásárlása 

2. Kérdés, interpelláció 

 

Felelős: Papp Péter elnök 

 



2 

 

1. NAPIRENDI PONT: A Képviselő-testület 2015. április 28-ai ülése előterjesztéseinek 

megvitatása 

 

Tájékoztató a két ülés között történt fontosabb eseményekről, a hozott döntésekről, jelentés a lejárt 

határidejű határozatok végrehajtásáról 

 

Papp Péter elnök ismertette az előterjesztést és annak kiegészítéseit.  

 

Dr. Molnár Miléna aljegyző tájékoztatta a bizottságot arról, hogy az MVM Zrt.-től érkezett egy 

tájékoztató, melyben arról értesítik Oroszlány Város Önkormányzatát, mint a Vért Zrt. részvényesét, 

hogy az MVM Zrt. a vételi jogát a Takarékos Törvény 7/B. § (3) bekezdése alapján a Cégközlönyben 

történő közzétételével gyakorolja.  Ezután tájékoztatást adott a vételi joggal érintett részvényekről és 

azok ellenértékéről. Elmondta még, hogy a vételi joggal érintett részvényeket a közlemény 

közzétételtől számított 15 napon belül kell a részvények tulajdonosainak rendelkezésre bocsátani. A 

vételi joggal érintett részvények érvénytelenítésre kerülnek és a többségi tulajdonos MVM Zrt. 

tulajdonába kerülnek.  

 

Mátics Katalin intézményvezető elmondta, hogy az előterjesztés kiegészítés 34. pontjában szereplő 

pályázat a Nemzeti Család és Szociálpolitikai Intézet által menedzselt, ami azt jelenti, hogy a 

minisztérium által közvetlenül kiírt pályázat. 

A pályázat kódja: KAB-ME-15-A/B/C, melyből a „C” komponensre nyújtanak be pályázatot, mivel 

erre már vannak kidolgozott programjaik, anyagaik. A pályázat kábítószer-prevencióról szól. A 

program lényege, hogy olyan célzott szolgáltatást, felvilágosító-, elterelő programot tudjanak 

szervezni, ami hozzájárul ahhoz, hogy a drog helyett mást válasszanak a fiatalok. A pályázható összeg 

3 millió forint és 10 %-os önrésszel kell rendelkezni. Szeptemberben tervezik indítani a programot és 

februárban zárják le.  

 

Papp Péter elnök elmondta, hogy a határozati javaslat 2. pontjában szereplő új városi újság 

főszerkesztői feladatainak megbízási díját magasnak tartja.  

 

Gyuga Mihály bizottsági tag elmondta, hogy ő is magasnak tartja ezt a díjat. Elmondta, hogy Palotai 

Zoltán a polgármesteri kabinetben is dolgozik, ott is megbízási díjat kap. Kérdése az volt, hogy a két 

munkáért külön-külön megbízási díjat kap, vagy az egyik tartalmazza a másikat. 

 

Bársony Éva osztályvezető elmondta, hogy két összegről van szó, az egyiket a polgármesteri 

kabinetben való munkájáért, a másikat a városi újság főszerkesztői munkájáért kapja. 

 

Gyuga Mihály bizottsági tag véleménye az volt, hogy Palotai úr kabineten belüli megbízatása 

maximálisan kimeríti az újsággal kapcsolatos feladatokat is. Úgy gondolja, hogy a két összeg túlzott. 

 

Székely Antal bizottsági tag elmondta, hogy amikor a MOSB tárgyalta az újsággal kapcsolatos 

feladatokat a bizottság mindkét jelentkező esetében egyöntetűen túlzónak tartotta igényüket. 

Korábban, amikor a Kéthetes szerkesztőjének a bérezéséről szerettek volna képet kapni, akkor jegyző 

asszony elzárkózott annak közlésétől. Szeretné összehasonlítani a két összeget.  

 

Papp Péter elnök elmondta, hogy egyik jegyzőtől sem kapott arra adatot, hogy a köztisztviselőknek 

mennyi a bérezése, úgy tudja, hogy az nem nyilvános.  Elmondta még, hogy az előző újság 

főszerkesztői munkájáért nem kapott külön bért a kolléga, az a feladatai közé tartozott, a 

köztisztviselői besorolása alapján kapott fizetést.  

 

Székely Antal bizottsági tag elmondta, hogy a törvény értelmében nyilvános adat, ugyanúgy, ahogy a 

kormánytisztviselőkre és kormányhivatalokra vonatkozik ez a törvény.  

 

Dr. Molnár Miléna tájékoztatta a bizottságot arról, hogy a VFKB tárgyalta a Népek barátsága u. 33. 

szám alatti társasház pályázatát az otthon meleg program keretében. A bizottság 9,5 millió forint 
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támogatásról döntött. Azzal a feltétellel jogosult a társasház az önkormányzati támogatásra, ha a 

központi pályázaton is támogatásban részesül. A mai napon további 5 pályázat érkezett, az értékelést 

megkezdték, hiánypótlások elvégzését követően fogja a VFKB tárgyalni ezeket a pályázatokat. A 

pályázatok összesen 40 millió forintnyi önkormányzati támogatási igényt jelentenek.  

 

Gyuga Mihály bizottsági tag javasolta, hogy a határozati javaslat 2. pontjáról külön szavazzanak. 

 

Papp Péter elnök kérte, hogy Gyuga Mihály bizottsági tag ügyrendi javaslatáról szavazzanak, 

miszerint külön szavazzanak a határozati javaslat 2. pontjáról.  

 

A bizottság az ügyrendi javaslatot nyílt szavazással, 9 fő bizottsági tag részvételével, 9 igen 

szavazattal elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Pénzügyi Bizottsága 

89/2015. (IV.27.) PB határozata 

ügyrendi javaslatról 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága elfogadta azon ügyrendi 

javaslatot, miszerint a két ülés között történt fontosabb eseményekről szóló tájékoztatóról, a hozott 

döntésekről, a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról szóló határozati javaslat 2. pontjáról külön 

szavaznak.  

 

Felelős: Papp Péter elnök 

 

Papp Péter elnök kérte szavazzanak az előterjesztés határozati javaslatának 2. pontjáról.  

 

A bizottság nyílt szavazással, 9 fő bizottsági tag részvételével, 3 nem szavazattal és 6 

tartózkodással nem fogadta el az új városi újság főszerkesztő feladatainak megbízási jogviszonyban 

történő ellátásához szükséges megbízási díjat és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Pénzügyi Bizottsága 

90/2015. (IV.27.) PB határozata 

a „Tájékoztató a két ülés között történt fontosabb eseményekről, a hozott döntésekről, jelentés a 

lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról” című előterjesztés határozati javaslata  

2. pontjának véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága nem fogadta el az az új 

városi újság főszerkesztő feladatainak megbízási jogviszonyban történő ellátásához szükséges 

megbízási díjat. 

 

Felelős: Papp Péter elnök 

 

Miután több kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, Papp Péter elnök kérte a bizottság 

tagjait, szavazzanak az előterjesztésről és a határozati javaslat 1., 3.a), 3.b), 4., 5.a), 5.b) pontjairól. 

 

A bizottság az előterjesztést és határozati javaslatának 1., 3.a), 3.b), 4., 5.a), 5.b), pontjait nyílt 

szavazással, 9 fő bizottsági tag részvételével, 9 igen szavazattal elfogadta és meghozta az alábbi 

határozatot: 
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Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Pénzügyi Bizottsága 

91/2015. (IV.27.) PB határozata 

a „Tájékoztató a két ülés között történt fontosabb eseményekről, a hozott döntésekről, jelentés 

a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról” című előterjesztés határozati javaslata 1., 

3.a), 3.b), 4., 5.a), 5.b) pontjának véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága elfogadásra javasolta a 

Képviselő-testületnek a „Tájékoztató a két ülés között történt fontosabb eseményekről, a hozott 

döntésekről, jelentés a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról” című előterjesztés határozati 

javaslatának 1., 3.a), 3.b), 4., 5.a), 5.b) pontját.  

 

Felelős: Papp Péter elnök 

 

A Létesítményeket Üzemeltető Közhasznú Nonprofit Kft. gazdálkodási stratégiája  

 

Papp Péter elnök ismertette az előterjesztés kiegészítését. 

Miután kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, kérte a bizottság tagjait, szavazzanak az 

előterjesztésről. 

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 9 fő bizottsági tag részvételével, 9 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Pénzügyi Bizottsága 

92/2015. (IV.27.) PB határozata 

„A Létesítményeket Üzemeltető Közhasznú Nonprofit Kft. gazdálkodási stratégiája” című 

előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága elfogadásra javasolta a 

Képviselő-testületnek „A Létesítményeket Üzemeltető Közhasznú Nonprofit Kft. gazdálkodási 

stratégiája” című előterjesztést. 

 

Felelős: Papp Péter elnök 

 

Éves ellenőrzési jelentés a 2014. évi ellenőrzési terv teljesítéséről 

 

Papp Péter elnök ismertette az előterjesztést. 

 

Gyuga Mihály bizottsági tag elmondta, hogy hiányolta az anyagból a Kölcsey Ferenc Művelődési 

Központ belső ellenőrzési jelentését Szabó Károly igazgatása alatt. Kérdése az volt, hogy azért nem 

tartalmazza az anyag, mert még nincs lezárva? 

 

Székely Antal bizottsági tag elmondta, úgy tudja, hogy azért nincs még kész az anyag, mert a 

polgármester minden érintettel egyeztetni kívánja az ellenőrzési jelentést.  

 

Gyuga Mihály bizottsági tag kérdése az volt, hogy meddig fog tartani még a belső ellenőrzés, ezt a 

kérdését a holnapi testületi ülésen is felteszi.  

 

Miután több kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, Papp Péter elnök kérte a bizottság 

tagjait, szavazzanak az előterjesztésről. 
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A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 9 fő bizottsági tag részvételével, 9 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Pénzügyi Bizottsága 

93/2015. (IV.27.) PB határozata 

„Éves ellenőrzési jelentés a 2014. évi ellenőrzési terv teljesítéséről” című előterjesztés 

véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága elfogadásra javasolta a 

Képviselő-testületnek „Éves ellenőrzési jelentés a 2014. évi ellenőrzési terv teljesítéséről”című 

előterjesztést. 

 

Felelős: Papp Péter elnök 

 
Felső-telepi kiskertek megvásárlásának aktuális helyzetképe  

 

Papp Péter elnök ismertette az előterjesztés kiegészítését. 

Miután kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, kérte a bizottság tagjait, szavazzanak az 

előterjesztésről. 

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 9 fő bizottsági tag részvételével, 9 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Pénzügyi Bizottsága 

94/2015. (IV.27.) PB határozata 

a „Felső-telepi kiskertek megvásárlásának aktuális helyzetképe” című előterjesztés 

véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága elfogadásra javasolta a 

Képviselő-testületnek a „Felső-telepi kiskertek megvásárlásának aktuális helyzetképe” című 

előterjesztést.  

 

Felelős: Papp Péter elnök 

 
Döntés „Hitelfelvétel a Krajnyik Akác András Sportcsarnok fejlesztésének részleges finanszírozása 

céljából” tárgyú közbeszerzési eljárás megindításáról 

 

Papp Péter elnök ismertette az előterjesztés kiegészítését.  

 

Gyuga Mihály bizottsági tag elmondta, hogy a határozati javaslat 1. pontjában írt „az ajánlatkérő a 

közbeszerzési eljárás ajánlati felhívásában kiköti az előtörlesztés lehetőségét abból a célból, hogy 

2018. évben felülvizsgálatra kerülhessen a hitelügyletből származó adósság jelen önkormányzati 

ciklus lejártáig történő teljes körű törlesztésének kérdése.” helyett, a jobb közérthetőség miatt 

átfogalmazná, - „felülvizsgálatra kerüljön” – re. 

 

Dr. Molnár Miléna aljegyző elmondta, hogy az előzetes pénzintézeti szerződés tervezetben szerepel 

az előtörlesztés lehetősége is, nem kimondottan csak 2018. évre, hanem akkor is, ha erre az adósnak 

lehetősége van. A képviselő-testületnek a kompetenciája erről dönteni, ha olyan döntést hoz, hogy 

felülvizsgálja és az előtörlesztéssel élni kíván, akkor a közbeszerzési ajánlati felhívás is úgy kerül a 

közbeszerzési munkacsoport által elfogadásra, hogy ennek a döntésnek megfelelően kikötésre kerül 

benne ez az előírás. 
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Papp Péter elnök elmondta, hogy Gyuga Mihály képviselő kérése az, hogy döntéstől függetlenül, 

2018. évben mindenképpen vizsgálja meg a testület az előtörlesztés lehetőségét.  

 

Sólyom Jöran bizottsági tag elmondta, hogy a mondatot a „lehetőségét” szóval lezárná.  

 

Bársony Éva osztályvezető elmondta, hogy a költségvetés tervezése már októberben, novemberben 

kezdődik, a koncepció előkészítésekor meg tudja fogalmazni a bizottság a testületnek, hogy jövőre 

vizsgálják felül az előtörlesztés lehetőségét. Elmondta még, hogy a hitelfelvétel időpontja még nem 

ismert.  

 

Papp Péter elnök kérdésére – Le lehet zárni a mondatot ott, ahol Sólyom Jöran bizottsági tag kérte? - 

Dr. Molnár Miléna aljegyző elmondta, hogy nincs akadálya. Akkor az önkormányzat döntésétől 

függetlenül a szerződés időtartama alatt bármikor dönthetnek a felülvizsgálatról. 

 

Sólyom Jöran bizottsági tag elmondta, hogy ez egy jövőbeni önkormányzati szerződés tartalmi 

elemeit megkötő dolog. Egy külső félnek (bank) nincs hozzá joga, hogy megszabja, hogy az 

önkormányzat mikor, miről akar tárgyalni. Nem keverné bele a bank szerződésébe ezt a dolgot.  

 

Gyuga Mihály bizottsági tag elmondta, hogy a bankhoz csak az fog kimenni, hogy Oroszlány Város 

Önkormányzata fenntartja az előtörlesztés lehetőségét.  

 

Sólyom Jöran bizottsági tag elmondta, hogy a határozati javaslat 1. pontja arról, szól, hogy a 

közbeszerzési eljárást az önkormányzat hogy fogja lefolytatni. Ez kiírási pontként szerepel, így 

kimegy az anyag.  

 

Gyuga Mihály bizottsági tag elfogadta Sólyom Jöran érvelését, kérte, maradjon a határozati javaslat 

eredeti szövegezése.   

 

Miután több kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, Papp Péter elnök kérte, szavazzanak az 

előterjesztésről.  

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 9 fő bizottsági tag részvételével, 9 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Pénzügyi Bizottsága 

95/2015. (IV.27.) PB határozata 

a „Döntés „Hitelfelvétel a Krajnyik Akác András Sportcsarnok fejlesztésének részleges 

finanszírozása céljából” tárgyú közbeszerzési eljárás megindításáról” című előterjesztés 

véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága elfogadásra javasolta a 

Képviselő-testületnek a „Döntés „Hitelfelvétel a Krajnyik Akác András Sportcsarnok fejlesztésének 

részleges finanszírozása céljából” tárgyú közbeszerzési eljárás megindításáról” című előterjesztést.  

 

Felelős: Papp Péter elnök 

 

 

Döntés a Hajléktalan szálló tetőszerkezetének megerősítéséről  

 

Papp Péter elnök tájékoztatta a bizottságot arról, hogy a bruttó beruházási összeg 2.823.000.- Ft.  

Miután kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, kérte, szavazzanak az előterjesztésről. 
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A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 9 fő bizottsági tag részvételével, 9 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Pénzügyi Bizottsága 

96/2015. (IV.27.) PB határozata 

a „Döntés a Hajléktalan szálló tetőszerkezetének megerősítéséről” 

című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága elfogadásra javasolta a 

Képviselő-testületnek a „Döntés a Hajléktalan szálló tetőszerkezetének megerősítéséről” című 

előterjesztést.  

 

Felelős: Papp Péter elnök 

 

Pályázat benyújtása a 21/2015. (IV.17.) MvM rendelete szerinti pályázati felhívásra az Önkormányzati 

Szociális Szolgálat alapfeladatainak ellátásához szükséges terepjáró és kisbusz beszerzése érdekében 
 

Az előterjesztés kiegészítése az 1. számú melléklet kivételével helyben került kiosztásra. 

 

Papp Péter elnök ismertette az előterjesztést és annak kiegészítését.  

 

Dr. Molnár Miléna aljegyző kiegészítésként elmondta, hogy a sürgősségi előterjesztésben jelezték, 

hogy a beszerzés indokoltságát szakmai programmal szükséges alátámasztani. A szakmai program 

kitér a szociális szolgálat által ellátott alapszolgáltatások területére és a településszerkezeti 

jellemzőkre, ez alkalmassá teszi az önkormányzatot, hogy pályázatot nyújtson be.  

A pályázat kiírójával egyeztetésre kerültek a támogatás mértékére vonatkozó szabályok, így 

megállapításra került, hogy a beszerzés áfa tartalmát önerőként szükséges biztosítania az 

önkormányzatnak, így a telepjáróra és a kisbuszra összesen 3.510 E Ft önerő biztosítása szükséges.  

 

Mátics Katalin intézményvezető elmondta, hogy a pályázatot a Földművelési és Vidékfejlesztési 

Minisztérium írta ki. Meghatározott, hogy mely települések pályázhatnak és milyen célra. Jelen 

esetben, mint szegregált területrésszel rendelkező település pályázhatnak, szociális alapellátások 

címszó alatt. Szociális alapellátások azok, melyek a szociális törvény alá tartoznak, családsegítés, házi 

segítségnyújtás, étkeztetés. A terepjárót az indokolja, hogy a szolgáltatás valóban betöltse funkcióját.  

A kisbusszal kapcsolatban elmondta, hogy az előírásban az szerepel, hogy akadálymentesítettnek kell 

lennie. Alapja lehet egy „falu és tanyagondnoki szolgáltatás” valamint, „támogató szolgáltatás” 

megszervezése.  

 

Német Ferenc bizottsági tag elmondta, hogy a kisbusz esetében, mivel kitétel a minimum 10 fő, 

rendkívül magasak lehetnek a fenntartási és üzemeltetési költségek. Kérdése az volt, hogy ezek 

vizsgálva lettek-e? 

 

A bizottság tagjai a kisbusz fenntartási- és üzemeltetési költségeiről, valamint annak kihasználtságáról 

egyeztettek.   

 

Metzger Gyula bizottsági tag kérdése az volt, ki lesz a tulajdonosa a kisbusznak, ki fogja 

üzemeltetni, karbantartani?  

 

Mátics Katalin intézményvezető elmondta, hogy a szociális szolgálat az önkormányzat 

fenntartásában lévő intézmény, ami azt jelenti, hogy az önkormányzat által megszavazott költségvetési 

összeggel gazdálkodnak. Tehát itt nem arról van szó, hogy a szociális szolgálat el tud-e tartani egy 

buszt, hanem hogy a város el tud–e tartani egy buszt.  Elmondta még, hogy eddig a szociális 
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szolgálatnak nem volt olyan feladata, amit nem tudtak volna megoldani. Ösztönözve vannak arra, 

hogy minden problémára megoldást találjanak, akár önerőből is (a dolgozók saját autóikkal segítenek). 

 

Papp Péter elnök kérte a bizottságot, döntsenek arról, hogy beadják-e a pályázatot a kisbusz esetében, 

csak feltétellel nyújtsák be, vagy ne nyújtsák be.  

 

Dr. Molnár Miléna aljegyző a busz tulajdonjogával kapcsolatban elmondta, hogy a tulajdonjog azt 

illeti, aki a pályázatot benyújtja és a pályázatot Oroszlány Város Önkormányzata jogosult beadni.  

 

Miután több kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, Papp Péter elnök kérte, szavazzanak az 

előterjesztésről.  

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 9 fő bizottsági tag részvételével, 9 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Pénzügyi Bizottsága 

97/2015. (IV.27.) PB határozata 

a „Pályázat benyújtása a 21/2015. (IV.17.) MvM rendelete szerinti pályázati felhívásra az 

Önkormányzati Szociális Szolgálat alapfeladatainak ellátásához szükséges terepjáró és kisbusz 

beszerzése érdekében” című előterjesztés véleményezéséről 
 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága elfogadásra javasolta a 

Képviselő-testületnek a „Pályázat benyújtása a 21/2015. (IV.17.) MvM rendelete szerinti pályázati 

felhívásra az Önkormányzati Szociális Szolgálat alapfeladatainak ellátásához szükséges terepjáró és 

kisbusz beszerzése érdekében” című előterjesztést.  
 

Felelős: Papp Péter elnök 

 

Oroszlány, Népek barátsága utca 45. fszt. 1., és Népek barátsága utca 47. fszt. 2. szám alatti orvosi 

rendelőként működő ingatlanok megvásárlása 

 

Papp Péter elnök ismertette az előterjesztést.  

Miután több kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, kérte, szavazzanak az előterjesztésről.  

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 9 fő bizottsági tag részvételével, 9 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Pénzügyi Bizottsága 

98/2015. (IV.27.) PB határozata 

az „Oroszlány, Népek barátsága utca 45. fszt. 1., és Népek barátsága utca 47. fszt. 2. szám alatti 

orvosi rendelőként működő ingatlanok megvásárlása” című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága elfogadásra javasolta a 

Képviselő-testületnek az „Oroszlány, Népek barátsága utca 45. fszt. 1., és Népek barátsága utca 47. 

fszt. 2. szám alatti orvosi rendelőként működő ingatlanok megvásárlása” című előterjesztést.  

 

Felelős: Papp Péter elnök 
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2. NAPIRENDI PONT:  Kérdés, interpelláció 

 

Kérdés, hozzászólás nem volt.  

 

 

Miután több kérdés, hozzászólás nem volt, Papp Péter elnök a bizottság nyílt ülését 17 óra 20 perckor 

bezárta. 

 

 

 

 

K. m. f. 

 

 

 

 Papp Péter    

 elnök  bizottsági tag 

 

 

 

 

 Somoskői Lászlóné 

 jegyzőkönyvvezető 

 


